
Styrelsen har med uppskaƩning tagit emot moƟonen och tackar moƟonären för engagemanget i 
klubbens utveckling.

Styrelsen har eŌer noggrant övervägande beslutat aƩ avslå moƟonen, då den är för specifik av-
seende vilka sƟŌelser vi bör ansöka medel från, samƟdigt som den är ospecifik gällande exakt vad 
medlen avses användas Ɵll.
 
Styrelsen delar dock helt moƟonärens ambiƟon aƩ utveckla banan och klubbens faciliteter, särskilt 
avseende hål 9 på 9 hålsbanan. Vår intenƟon är allƟd aƩ, vid större projekt, akƟvt söka finansiering 
från olika relevanta sƟŌelser och organisaƟoner.
 
Vi kommer därför aƩ arbeta vidare i linje med moƟonens anda och planerar konkreta förbäƩringar 
genom aƩ röja och utveckla området vid hål 9 (9-hålsbanan) för aƩ säkerställa både spelupplevelsen 
och banans kvalitet. 
  
Styrelsen välkomnar fortsaƩ dialog och ser fram emot aƩ Ɵllsammans med klubbens medlemmar 
utveckla Högbo GolŅlubb på bästa säƩ.
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